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ســازمان جهــاد کشــاورزى اســتان کردســتان درنظــر دارد خریــد لولــه پلــى اتیلــن مــورد نیــاز پــروژه  شــبکه فرعــى آبیــارى 
تحــت فشــار  پایــاب  ســدگاران ناحیــه عمرانــى ( 1 و 3 ) شهرســتان مریــوان  ازتوابــع اســتان کردســتان بشــرح جــدول ذیــل و 

شــرایط منــدرج در اســناد مناقصــه واگــذار نمایــد.
لــذا از تولیدکننــدگان ذیصــلاح دعــوت میگــردد،از ســاعت 8 صبــح روز پنجشــنبه مورخــه 95/12/5 لغایــت پایــان وقــت ادارى 
ــه اداره تــدارکات مدیریــت امــور  ــى  کیفــى و مناقصــه مذکــور ب روز دوشــنبه مورخــه 95/12/9 جهــت دریافــت اســناد ارزیاب
ــان پاســداران- جنــب دانشــگاه آزاد  رفــاه و پشــتیبانى ســازمان جهــاد کشــاورزى اســتان کردســتان واقــع در ســنندج خیاب

اســلامى- طبقــه همکــف - اتــاق شــماره 52 مراجعــه نماینــد.
ضمنــاً مهلــت زمــان تحویــل پاکتهــاى مناقصــه ( الــف و ب و ج ) تــا ســاعت 14 روز شــنبه  مورخــه 95/12/21 در اداره امــور پیمان 

و قراردادهــا ى ســازمان - طبقــه اول- اتــاق هــاى 68- 69- 70 ســازمان جهــاد کشــاورزى اســتان کردســتان خواهــد بود. 
لازم به ذکر است زمان بازگشایى اسناد مذکور ساعت 9 صبح روزسه شنبه مورخه 95/12/24  خواهد بود .

ضمنــاً اخــذ اســناد مناقصــه ازپایــگاه ملــى اطــلاع رســانى مناقصــات کشــور بــه آدرس:  www.iets.mporg.ir  در موعــد مقــرر 
توســط تولیــد کننــدگان ذیصــلاح بلامانــع مى باشــد. 
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(بشرح مندرج در اسناد مناقصه)

(توضیح اینکه هزینه چاپ آگهى فراخوان عمومى به عهده برنده مناقصه مى باشد.)

قراگوزلو نام خانوادگی:  ناصر  نام:  حقیقی:  شونده  ابلاغ   مشخصات 
نام پدر: ابوالفضل   کدپستی 3199769654    کدملی: 5389761413  
مدارك پیوست: به پیوست یک نسخه دادنامه به شماره 9509972835101117 به حضور 
ارسال می گردد.  توجه: پس از دریافت این ابلاغیه ابلاغ اوراق قضایی به صورت الکترونیک 
انجام خواهد شد و ابلاغ به صورت کاغذي در موارد محدود و استثناء انجام می شود بنابر این 
ضروري است نسبت به ثبت نام و مشاهده این ابلاغیه و ابلاغیه هاي آتی از طریق سامانه 
دریافت  رمز)  و  (شناسه  کاربري  حساب  سامانه  به  ورود  جهت  چنانچه   * نمایید.   اقدام 
در صورت عدم  و  قضایی  الکترونیک  دفاتر خدمات  از  یکی  به  نام  ثبت  ننموده اید جهت 

دسترسی به دفتر خدمات قضایی به این واحد مراجعه نمایید. / م الف: 51480 
شعبه دادگاه عمومی بخش آبگرم                                            

ابلاغیه

88498433سرويس  اقتصادي4

چهار  شنبه 4  اسفند 1395 |  24   جمادی الاول 1438 || روزنامه جوان |  شماره 5036 معاون وزير جهاد كشاورزي در پاسخ به »جوان«:

آب را نجات دهيم تا آواره نشويم! 

مع�اون وزي�ر جه�اد كش�اورزي ب�ا بي�ان اينك�ه اقدام�ات بخش 
كش�اورزي در دو س�ال قبل در مس�ئله تعادل بخش�ي و بهره وري 
آب، اطمينان بخ�ش ب�وده گف�ت: ب�ا اي�ن اقدام�ات به�ره وري 
آب در بخ�ش كش�اورزي 12 درص�د افزاي�ش يافته اس�ت و اگر ما 
بتوانيم اي�ن روند به�ره وري 6 درص�دي را براي هر س�ال در برنامه 
شش�م ادامه بدهي�م، بحران آب را پش�ت س�ر خواهيم گذاش�ت. 
 عباس شريعتمدار ديروز در نشست خبري همايش بزرگداشت روز ملي آب 
در پاسخ به سؤال خبرنگار »جوان« مبني بر اينكه آيا مي توان به حل بحران 
كم آبي اميدوار بود و چند س��ال زمان براي حل آن نياز است، گفت: هنوز 
فرصت براي حل بحران آب در كشور داريم، ولي هر چه ديرتر اقدام شود، 
هزينه  ترميم منابع افزايش مي يابد. همايش بزرگداشت روز ملي آب روز 
چهارشنبه 11 اسفند 95 با شعار نجات آب، ضرورت ملي، رسالت جهاني 
با همت اتاق بازرگاني ايران برگزار مي شود. وي با بيان اينكه همايش آب به 
اقداماتي كه در راستاي حل بحران آب انجام شده مي پردازد، تصريح كرد: 
اگر مردم، بخش خصوصي و دولت در حل بحران آب حضور نداشته باشند، 

ممكن است در حل اين مشكل توفيق نيابيم. 
  برداشت 120 هزار ميليارد مترمكعب 

شريعتمدار درادامه پاسخ به سؤال »جوان« گفت: تعادل بخشي به منابع 
آب هاي زيرزميني و بهره وري براي حل مسئله بحران آب بايد مورد توجه 
قرار گيرد. وي تأكيد كرد: بحران آب نتيجه 50 سال كم توجهي به مسائل 
مربوط به آب است و در س��ال هاي اخير 120 ميليارد مترمكعب از منابع 
آب هاي زيرزميني اضافه برداشته شده و تقريباً منابع آب هاي زيرزميني 
تخليه شده است. شريعتمدار بيان داشت: بهره وري آب در كشور ما در سال 
92، 1/07 كيلوگرم محصولات كشاورزي به ازاي هر مترمكعب آب بوده كه 
پس از دو سال )94( به 1/21 رسيده است و اين نشان مي دهد بهره وري آب 
حدود 12 درصد افزايش يافته است. رئيس مركز ملي راهبردي كشاورزي 
و آب اتاق ايران افزود: اگر س��الي 6 درصد بهره وري آب افزايش يابد و در 
صورتي كه سالانه 70 ميليارد مترمكعب آب به بخش كشاورزي اختصاص 
يابد، در طول برنامه ششم توسعه مي توان 21 ميليارد مترمكعب در بخش 
آب صرفه جويي ك��رد كه اگر فقط 15 ميلي��ارد مترمكعب آب به صورت 
سالانه طي برنامه ششم صرفه جويي شود، مي توان گفت در پايان برنامه 

ششم بحران آب را پشت سر خواهيم گذاشت. 
وي با بيان اينكه برنامه ششم توسعه برنامه هايي براي ساماندهي موضوع 
آب دارد، گفت: اگر با پش��ت س��ر گذاش��تن اين برنامه نتوانيم به اهداف 
تعادل بخش��ي و بهره وري در آب برس��يم، ديگر نمي توان به موضوع حل 
بحران آب اميدوار ب��ود، چراكه اين برنامه حد و ت��وان ما در موضوع حل 
بحران آب است و نتيجه آن مهاجرت، فقر، خشك شدن تالاب ها، توسعه 
ريزگردها، آوارگي، بيكاري، تشنجات عصبي و رواني، تقليل روان آب ها، 
شورشدن آب ها، آلودگي آب ها، افت شديد آب هاي زير زميني و... خواهد 
بود. شريعتمدار گفت: روند ترميم منابع آب به اندازه سرعت نزول و سقوط 
منابع آب نيست و سرعت ما در ترميم بسيار پايين است و بايد كارهاي ما در 
راستاي اهداف ترميم باشد. وي در پاسخ به سؤال ديگر »جوان« مبني بر 
اينكه هدف از برگزاري اين همايش چيست و اهداف همايش سال گذشته 
مبني بر برنامه ريزي براي دريافت حقابه از كش��اورزان به كجا رس��يد؟ 
گفت: هدف از برگزاري همايش بزرگداش��ت روز ملي آب اطلاع رس��اني 
به جامعه پيرامون مسائل آب و تصوير سازي شفاف، بهتر و دقيق از ابعاد 

زيست محيطي كمبود آب و روند مصرف ماست. 
وي در مورد اقدامات انجام شده براي گرفتن حقابه هاي مرزي بيان داشت: 
به حقابه هاي مرزي از اول انقلاب اسلامي تا سال گذشته هيچ توجه و اقدام 
ويژه اي نشده بود، اما اقدامات جدي براي طرح در مجامع بين المللي مطرح 
است. از نظر من موضوع آب هاي مرزي روي ميز دولت قرار دارد و درصدد 

اقدامات جدي تر است. 
   ريزگردها را 3 سال پيش هشدار داديم 

در ادامه كشاورز معاون وزير جهاد كشاورزي با اشاره به اينكه بي توجهي به 
حل مشكل آب آثار زيانباري دارد، گفت: اگر با طبيعت همراه باشيم ياور 
ماست ولي اگر بيش از حد به طبيعت فشار بياوريم، قهر آن بسيار سخت 
خواهد بود. معاون پژوهشي مركز ملي مطالعات راهبردي كشاورزي و آب 
اتاق با اشاره به موضوع ريزگردها گفت: پديده ريزگردها و مشكلات آن را 
سه سال پيش هشدار داده بوديم و اگر بي توجهي به طبيعت را ادامه بدهيم، 
آثار بيشتري از غضب طبيعت را خواهيم ديد. وي با بيان اينكه 38 درصد 
در سطح ملي وضعيت بارندگي نسبت به متوسط بارندگي سالانه كشور 
بهبود يافته است، گفت: با توجه به بارش برف از آذرماه امسال در مناطق 
مرتفع اين موضوع باعث شده كه تا حدودي از منظر منابع آب اطمينان 
بيشتري پيدا داشته باشيم و بايد گفت در اين شرايط 2 درصد از متوسط 
كمتر هستيم. گفتني است شعار اين همايش با توجه به وقوع بحران آب 
در كشور و نياز به يك وفاق و همدلي ملي در جهت مديريت و عبور از اين 

بحران، نجات آب، ضرورت ملي و رسالت جهاني نام گرفته است.

مجلس به نرخ هاي خريد تضميني اعتراض كرد
رشد قيمت گندم فقط 2/5 درصد 

پس از پنج ماه تأخي�ر در اعلام نرخ خريد تضميني گندم، س�رانجام 
هيئت دولت نرخ 1300 تومان را براي گندم معمولي اعلام كرد، از اين 
رو كميسيون كشاورزي مجلس در اعتراض به نرخ خريدهاي تضميني 
به دولت نامه نوش�ت و افزايش ۹ درصدي قيمت ها را خواس�تار شد. 
بالاخره پس از ماه ها انتظار نرخ خريد تضميني گندم اعلام شد، در اين ميان 
گويا چانه زني هاي وزير نتيجه مورد رضايت كشاورزان را در پي نداشت و 
نرخ تضميني امسال همچون س��ال هاي قبل بدون در نظر گرفتن شرايط 
كشاورزان و نرخ تورم تعيين شده است. كشاورزان كه هر روز در انتظار اعلام 
نرخ خريد تضميني  گندم از سوي وزارت جهادكشاورزي و شوراي اقتصاد 
بودند، سرانجام اميدشان نااميد شد و نرخ تعيين شده كه مورد انتظار آنها 
نبود، خستگي ماه ها تلاش و زحمت را در تن آنها باقي گذاشت. نرخ خريد 
تضميني محصولات كشاورزي كه قرار بود طبق قول دولت قبل از شروع 
سال زراعي در مهر 95 اعلام شود، با تأخير پنج ماهه، بر اساس هر كيلوگرم 
گندم 1300 تومان نرخ گذاري شد. به عبارت ديگر قيمت گندم در سال 96 
فقط 2/5 درصد افزايش يافت، البته درپي تأخير دولت در اعلام نرخ هاي 
جديد، شايعاتي مبني بر حذف خريد تضميني براي سال آينده نيز منتشر 
شده بود كه با اعلام نرخ هاي جديد و عدم افزايش منطقي قيمت، بيم آن 

مي رود سطح زير كشت گندم در سال زراعي 97-96 كاهش يابد. 
يك منبع آگاه نيز در گفت وگو با »جوان« افزود: به دليل پايين بودن نرخ 
جهاني گندم، دولت تصميم داشت نرخ خريد تضميني گندم را كاهش دهد 
اما ممكن بود، با اعلام نرخ در مهر ماه كشاورزان از كشت گندم خودداري 
كنند و طرح خودكفايي گندم در سال پاياني دولت زير سؤال برود. همچنين 
رئيس كميسيون كش��اورزي مجلس نيز در گفت وگو با »جوان« در مورد 
اعلام نرخ خريد تضميني گندم و اعلام نرخ پس از حدود شش ماه از سوي 
دولت گفت: مراتب اعتراضمان را طي نامه كتبي به دولت اعلام كرده ايم، 
چراكه طبق قانون حداقل بايد 9 درصد يعني متناسب با نرخ تورم به قيمت 

خريد تضميني گندم افزوده مي شد. 
علي محمد شاعري با اشاره به اينكه حتي پيشنهاد وزارت جهاد كشاورزي 
هم افزايش 9 درصدي نرخ خريد تضميني گندم بوده، اظهار اميدواري كرد: 
دولت در مصوبه خود تجديدنظر كند، چراكه اي��ن افزايش قيمت به هيچ 
عنوان متناسب با هزينه توليد و در راستاي حمايت از توليد داخلي نيست. 
وي در پاسخ به اينكه برخي عنوان مي كنند گندم خارجي با كيفيت بالاتر 
كيلويي 800 تومان است و قيمت تمام شده گندم داخلي بالاست، افزود: 
براي حمايت از توليد داخل و در راس��تاي اقتصاد مقاومتي بايد هم فكري 
براي كاهش قيمت تمام شده شود و هم اينكه پوشش اين اختلاف قيمت را 
با استفاده از محل يارانه اي كه پيش بيني شده جبران كنيم و به نظر من اين 

حرف ها توجيه علمي و دقيقي ندارد. 
رئيس كميسيون كشاورزي مجلس همچنين تصريح كرد: با توجه به 
افزايش توليد گندم در سال گذش��ته، دولت فكر مي كند، ممكن است 
توان خريد گندم در سال آينده را نداشته باشد، براي همين نرخ را كمتر 
پيش بيني كرده تا از عهده خريد آن بربيايد. ش��اعري در مورد واردات 
پرتقال از كشورهايي همچون مصر يا تركيه به ايران و واكنش مجلس به 
اين موضوع گفت: دو روز قبل در جلسه اي با آقاي حجتي مراتب اعتراض 
خود را مبني بر اينكه با توجه به توليد مركبات در داخل در مناطق شمال 
و جنوب كش��ور به اندازه كافي وجود دارد، اعلام كرديم. وي افزود: به 
اندازه كافي يخ زدگي و س��رمازدگي آذرماه توليدكنندگان مركبات در 
شمال كشور را متضرر كرده و نمي خواهيم دوباره با واردات مركبات، بازار 

متلاطم تر شود؛ چراكه نيازي به واردات پرتقال نيست. 

كليات لايحه بودجه ۹۶ تصويب شد
نمايندگان مجلس شوراي اسلامي به كليات لايحه بودجه ۹6 رأی 

مثبت دادند.
نمايندگان مجلس ش��وراي اسلامي كه از روز دوش��نبه وارد بررسي 
كليات لايحه بودجه 96 شده بودند پس از استماع نظرات مخالفان و 
موافقان و همچنين اظهارات نوبخت، رئيس س��ازمان برنامه و بودجه 
در جلس��ه علني ديروز با 111رأي موافق، 70رأي مخالف و پنج رأي 
ممتنع از مجموع 202 نماينده حاضر كلي��ات لايحه بودجه 96 را به 

تصويب رساندند.

دغدغه دولت براي اجاره به�اي فقرا دغدغه 
مثبتي است اما در عمل قرار است چه اتفاقي 
بيفتد؟! دولت كه ش�عار اجراي طرح مسكن 
اجتماعي را در انتخابات يازده�م داده بود و 
البته تاكنون به اين ش�عار عمل نكرده است 
و از طرفي مسكن مهر را »مزخرف« مي نامد، 
در آستانه انتخابات دوازدهم شعار پرداخت 
اجاره بها ب�ه فقرا س�ر داده اس�ت. اين طرح 
عمده وظايف اج�را و شناس�ايي خانوارهاي 
نيازمند را بر شانه هاي بنياد پرمشغله مسكن 
انقلاب اسلامي گذاشته و منابع مالي طرح را 
به محل هدفمند ك�ردن يارانه ها ارجاع داده 
اس�ت. اگرچه راه اندازي س�امانه اين طرح و 
كش�ف نيازمندان به اجاره بها بس�يار زمانبر 
است و به بعد از انتخابات كه همه چيز دوباره 
فراموش مي ش�ود، مي كش�د! و تبصره هاي 
زيادي كه جامعه نيازمندان در ابلاغيه دولت 
خورده، عملًا افراد مش�مول را بس�يار اندك 
خواهد ك�رد، ام�ا دول�ت در اي�ن ابلاغيه به 
مردم توضي�ح نداده و حتي »ع�زاي« ماهانه 
پرداخ�ت ياران�ه مي گيرد، چگونه عروس�ي 
ماهانه پرداخت اجاره بها راه انداخته است؟!

به گزارش جوان، اگر چه وزير راه و شهرس��ازي 
مخالف سرس��خت طرح هاي سوسياليستي در 
اقتصاد اس��ت اما خود وي در برنامه هاي وزارت 
راه و شهرسازي مقوله طرح مسكن اجتماعي را 
مطرح كرده بود و تقريباً در ايام نزديك به نوروز 
هرسال از آن رونمايي كرده است، به عنوان مثال 
در فروردين 93 ازپيش نويس آن رونمايي كرد 
و مدعي شد كه اين طرح ويژه اقشار كم درآمد و 

دهك هاي اول و دوم جامعه تدوين شده است. 
 در همان ايام نگارنده در يادداش��تي نوشت كه 
نخستين طرح مس��كني اين دولت، چهار سال 
بعد كليد خواهد خ��ورد و اكنون اين پيش بيني 

با نزديك ش��دن به ايام انتخابات محقق ش��ده 
است اما اينكه اجراي آن به عمر اين دولت كفاف 
بدهد بستگي به ميزان سوء استفاده يا استفاده از 

مسكن هاي مهر دولت قبلي دارد!
آخوندي در همان س��ال پيش نويس مس��كن 
اجتماعي را ارائه داد و قاطبه ادعاي امروز درباره 
مس��كن اجتماعي بر اس��اس طرحي كپي شده 
از ديگر كش��ورها را بيان كرد كه بر م��وارد زير 

تأكيد داشت: 
ا� اين طرح شش ساله اس��ت و دهك هاي 1و 2 
)افراد تحت پوش��ش نهاده��اي حمايتي مانند 
كميته امداد و بهزيس��تي( را ش��امل مي ش��ود 
وشناس��ايي گروه هاي ديگري را ك��ه عضو اين 
دو نهاد نبودن��د، برعهده بنياد مس��كن انقلاب 

اسلامي دانست. 
2� اي��ن ط��رح در بافت فرس��وده و ش��هرهاي 
جديد و بخش ديگر در زمين هاي شهري انجام 
مي شود كه 28/2 درصد از كل 5 ميليون خانوار 

اجاره  نشين در كشور را تشكيل داده اند. 
3� همچنين بر اساس محاسبات هزينه سالانه 
تأمين مسكن )اجاره بها( در وزارتخانه، در طرح 
مسكن اجتماعي، قرار است دولت 60درصد هزينه  
اجاره بهاي سكونت خانوارهاي دو دهك اول را در 
قالب »كمك پرداخت اجاره بها« تقبل و پرداخت 
كند كه با احتساب متوسط هزينه اجاره نشيني 
و سهم 60درصدي دولت در تأمين آن، چنانچه 
اين طرح تصويب نهايي شود، در سال 93 ماهانه 
حدود 400 هزار تومان »يارانه اجاره بها« توسط 
دولت به 70 هزار اجاره نشين كم درآمد در قالب 
طرح مس��كن اجتماعي پرداخت خواهد ش��د. 
برآورد هاي انجام ش��ده حكاي��ت از آن دارد كه 
دولت براي طرح مس��كن اجتماعي در سال اول 
اجرا به بيش از 1000 ميليارد تومان منابع مالي 

نقد نياز دارد. 

نكته قابل تأمل  در ابلاغي��ه جديد كمك هزينه 
اجاره بها اس��ت كه در واقع ب��دون لحاظ كردن 
تورم سه ساله اخير و بر مبناي نياز اجاره بها در 

سال 90 است. 
    طرح همچنان در حال چكش كاري! 

اما اين طرح همزمان با نزديك شدن عمر دولت 
به آخر درحال چكش كاري بود. به نحوي كه در 
24 آذر معاون آخوندي مدعي شد: تركيب اين 
گروه را اجاره نش��ين هاي 4 دهك اول تش��كيل 
مي دهند و براي 2 ميلي��ون و 500 هزار خانوار 
عضو اين گروه، برنامه »مسكن اجتماعي« تدارك 

ديده شده است. 
زمان گذش��ت و از اجراي اين طرح تا فروردين 
س��ال پيش) فروردي��ن 94 ( خبري نش��د. در 
اين ماه دوب��اره با تكرار جزئيات قبلي س��اخت 
تعداد 125 هزار مس��كن اجتماعي وعده داده 
شد. همچنين  س��ال 94 نيز به عنوان نخستين 
 سال اجراي اين طرح با س��اخت 20 هزار واحد 
مسكوني تعيين ش��د. در اين زمينه معاون امور 
مسكن و ساختمان وزير راه و شهرسازي با بيان 
اينكه در  سال اول 20 هزار مسكن اجتماعي براي 
گروه هاي هدف ساخته مي ش��ود، گفت: زمين 
موردنياز اين واحدها تأمين ش��ده و واحدهاي 
طرح مسكن اجتماعي هم اس��تيجاري خواهد 

بود و هم ملكي. 
حامد مظاهريان در گفت وگو با تس��نيم، با بيان 
اينكه با آغاز ساخت مس��كن اجتماعي در  سال 
اول 20 هزار واحد به نتيجه مي رسد، تصريح كرد: 
 س��ال بعد ميزان ساخت وس��از جبران مي شود، 
چراكه مقدمات شروع ساخت مسكن اجتماعي 

)انتخاب زمين و ... ( زمانبر است! 
اين مهمترين خبري بود ك��ه درباره طرح هاي 
مسكني دولت يازدهم در س��ال94 مخابره شد 
و اكنون بار ديگر با نزديك ش��دن ب��ه ايام بهار 

و احتمالاً انتخابات رياس��ت جمهوري مس��كن 
اجتماعي در حالي مطرح ش��ده است كه هنوز 
تكليف مس��كن مهري ها مشخص نيست كه بي 
ش��ك تداعي كننده »ش��عارهاي پوپوليستي« 
است و بعيد است عنوان »اقدام«را در اين دولت و 

بااين سرعت ببيند. 
با اين حال در صورت اجرايي شدنش ولو با شائبه 
انتخابات��ي بودن ب��از هم گام مثبت��ي در جهت 
فقرزدايي و نخستين فعاليت وزارت راه شهرسازي 

در حوزه مسكن به شمار خواهد رفت. 
   ملغ�ه اي از مس�كن مه�ر،  اج�اره اي و 

اجتماعي! 
با اين ح��ال منتقدان ب��ر اين باورن��د كه طرح 
ابلاغي مع��اون اول رياس��ت جمه��وري دچار 
نوعي شتاب زدگي اس��ت كه مهم ترين مورد آن 
اختلاف يارانه ها براي شهرهاي بزرگ است و آن 
را ملغمه اي از مسكن مهر،  اجاره اي و اجتماعي 

مي دانند. 
در اين بين در حالي كه هنوز مسكن مهر با 70 
درصد پيش��رفت فيزيكي در پايان دولت دهم 
و امهال خط اعتباري 45ه��زار ميليارد توماني 
بانك مركزي براي بانك مس��كن و جمع آوري 
اقساط تسهيلات پرداخت شده مسكن مهر بعد 
از گذشت چهار س��ال از دولت به پايان نرسيده 
است، معاون اول رئيس جمهوري مصوبه هيئت 
دول��ت در خص��وص چگونگي اجراي مس��كن 
اجتماعي را به وزارتخانه هاي راه و شهرس��ازي، 
كشور، رفاه، سازمان برنامه، بنياد مسكن و بانك 

مركزي ابلاغ كرد. 
بر اساس مصوبه بانك مركزي موظف است نسبت 
به تعيي��ن بانك عامل جهت تأمين تس��هيلات 
در س��قف مبلغ اعلام��ي در تصويب نامه مورخ 

1393/8/8 اقدام نمايد. 
همچنين در اي��ن ابلاغي��ه به نح��وه پرداخت 
تس��هيلات به افرادي كه در اين طرح ش��ركت 
خواهند كرد پرداخته و آنها را موظف كرده است 
واحدهاي استيجاري را حداقل به مدت 10 سال 

به متقاضيان معرفي شده واگذار نمايند. 
    طرح مزخرف مسكن اجتماعي مي شود

همچنين بر اساس ابلاغيه جديد احتمالاً بخشي 
از پروژه مسكن مهر قرار است به نام و اسم جديد 
به عنوان عملكرد دولت يازدهم مصادره ش��ود؛ 
طرح هايي ك��ه به نظ��ر وزير راه و شهرس��ازي 

» مزخرف« بوده اند !
به علاوه قرار اس��ت برخلاف پيش نويس قبلي 
مس��كن اجتماعي و بر اس��اس الگوي شكست 
خورده مسكن استيجاري دولت قبل براي حمايت 
از خانوارهايي كه توان بازپرداخت اقساط را دارند 
به ازاي هر واحد 75ميلي��ون ريال با بازپرداخت 

60ماهه تعيين مي شود. 
در نامه ابلاغ��ي اما روش شناس��ايي از همان 
پيش نويس طرح مس��كن اجتماع��ي تبعيت 
مي كند كه در بالا اشاره شده است با اين تفاوت 
كه متقاضيان بايد حداقل س��ابقه پنج س��ال 
سكونت در شهر مورد تقاضا را داشته باشند كه 
اين نگاه هم عده زي��ادي از محرومان را غربال 
مي كند، به عن��وان مثال اگر ف��ردي به دليل 
ناتواني مجبور به مهاجرت شده باشد، مشمول 

اين طرح نخواهد بود.

 دولت عزادار يارانه ها 
عروسي پرداخت اجاره بها گرفت!

 مسكن اجتماعی جديد ملغمه ای از طرح های مسكن مهر
استيجاری و پيش نويس مسكن اجتماعی است كه بخشی از مسكن های مهر را به نام جديد به مردم عرضه می كند

مهران ابراهيميان 
  گزارش  یک

بهناز  قاسمیمهدی  فتحی مقدم


